
Udvalgsmøde SAND Sydfyn                  23.08.2022. 

Deltager: Rikke, Mona, Lasse og Tobias. 

 

Dagsorden. 

1. Alle sider hej runde. 

Lasse er stadig glad ved tanken om festivaler og ønsker at der kom festivaler en anden gang. 

Lasse håber på at han kan flytte til Ålborg og til den tid tænker Lasse at skrifte udvalg. 

 

Rikke har ikke noget at fortælle. 

Mona har ikke noget at fortælle. 

 

 

2. Valg af dirigent/ordstyrer og referent. 

Alle vælges til ordstyrer. 

Tobias vælges til referent. 

 

3. Orientering og diskussion omkring økonomi 2022 

Tobias informerer om forbrug og hvad der er tilbage til 2022. 

 

4. §18 midler 2023 

Udvalget beslutter at søge samme kommuner som til 2022. Samt at Tobias gerne må kigge lidt 

bredere som f.eks. Nyborg. 

 

Udvalget beslutter at søge ca. samme beløb fra de forskellige kommuner som til 2022. 

 

5. Ideer til underholdningsmidlerne/Lalandia tur. 

Tobias formidler at der stadig er penge tilbage til underholdningsindustrien, og når udvalget har 

afviklet deres Lalandia tur, kan de mærke efter om de skal arrangere en linene tur. 

 

Mona vil gerne arrangere en julefrokost for hjemløse. Mona vil gerne samarbejde med SAND Fyn. 

 

6. Kvindeherberg Ellested/rekruttering af nye til udvalget. 

Tobias er i kontakt med Ellested, og prøver at aftale med Ellested at SAND kommer med 

skrivekursus og Trisse Gejl.  

 

Ellested vil gerne have besøg af SAND Sydfyn. 

 

Tobias holder udvalget informeret. 

 

7. Brugernes Bazar, d. 24.08.2022. 

Mona og Rikke kører sammen. 

Lasse overvejer at deltage. 

Udvalget beslutter at udvalget betaler transport. 

 

 



8. Evt. 

 

Mona spørg/tænker på hvorfor at SAND ikke arbejder/dækker steder som krisecentre o.l. hvorfor 

dækker SAND kun 110 tilbud. 

Et spørgsmål Mona vil stille bestyrelsen. 

 

9. Næste udvalgsmøde 20.09.2022 

 

 


